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Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro oblast regulace loterií a 
jiných podobných her na území hl. m. Prahy, které se konalo dne 6.4.2017 
ve 14:00 hod. v budově Magistrátu HMP, Mariánské náměstí 2, Praha 1, 
v salonku primátorky hl. m. Prahy. 

Zpracoval Petr Kolátor 
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   1.  Úvod, schválení programu. 

2. Informace o šetření Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže (dále jen ,,ÚOHS“) ve věci podnětu 
zda nedošlo k porušení ustanovení § 19a odst. 1 zákona č. 143/2001 Sb., o ochraně hospodářské 
soutěže a o změně některých zákonů (dále jen ,,zákon o ochraně hosp. soutěže“), hl. m. Prahou, a 
to obecně závaznou vyhláškou č. 10/2013 Sb. hl. m. Prahy, kterou se stanoví místa a čas, na 
kterých lze provozovat loterie a jiné podobné hry, a kterou se stanoví opatření k omezení jejich 
propagace, ve znění obecně závazné vyhlášky č. 10/2015 Sb. hl. m. Prahy (dále jen ,,OZV“). 

3. Informace o správním řízení vedeném ÚOHS s městem Bílinou, ve věci porušení ustanovení § 19a 
odst. 1 zákona o ochraně hosp. soutěže, a to obecně závaznými vyhláškami č. 4/2013, 7/2015 a 
10/2015, o regulaci provozování sázkových her, loterií a jiných podobných her. 

4. Možnost regulace hazardních her v souladu se Stanoviskem ÚOHS k regulaci provozu loterií a 
jiných podobných her obcemi, ze dne 1.9.2014 a Právním výkladem odboru veřejné správy, 
dozoru a kontroly Ministerstva vnitra k obecně závazným vyhláškám regulujícím provozování 
některých hazardních her na území obce, ze dne 1.9.2016, bez stanovení adresních míst k jejich 
provozování, v návaznosti na zákon č. 186/2016 Sb., o hazardních hrách, který nabyl účinnosti 
k 1.1.2017 (např. vymezením lokalit k provozování hazardních her v návaznosti na režim 
provozování kasin a heren).    

5. - Žádost Ministerstva financí o poskytnutí informací týkajících se regulace loterií a jiných 
podobných her na území hl. m. Prahy, ze dne 31.1.2017*; 

 - Žádost spol. BONVER WIN a.s., o navrácení regulace na území hl. m. Prahy do stavu před 
přijetím OZV 10/2015, ze dne 23.9.2016, z důvodu navrácení provozovny Kotorská 1598/24, Praha 
4*; 

 - Žádost spol. GOLD HAPPY DAY a.s., o doplnění provozovny Jílovská 452/12, Praha 4, do přílohy 
OZV, ze dne 16.1.2017*.  

 
 
V úvodu bylo hlasováno o Schválení účasti přizvané osoby – pana Ing. Patrika Nachera. Účast na jednání 
Komise byla jednomyslně schválena. 
K bodu 1.-4.: 



2 

Primátorka Krnáčová zahájila jednání Komise ve smyslu nápravy stávajícího znění OZV ve smyslu 
příslušných metodik ÚOHS 
Předsedkyně JUDr. Thuriová informovala o předběžném šetření OZV ze strany ÚOHS, které běží od září 
2016, zatím bez výsledku. Dále informovala o dosud pravomocně neukončeném správním řízení o 
uložení pokuty za porušení ust. § 19a odst. 1 zákona č. 143/2001 Sb., o ochraně hospodářské soutěže, 
ve znění pozdějších předpisů, městu Bílina. Rovněž informovala o tom, že na rozdíl od případu města 
Bíliny byla pravidla výběru míst do přílohy OZV předem známa. Dále uvedla, že ÚOHS se při 
předběžném šetření OZV dotazoval mimo jiné i na konkrétní dodržení pravidla blízkosti, tj. vytýčení 
vzdálenosti provozoven od tzv. chráněných budov, kdy bylo městským částem hl. m. Prahy  ponecháno 
na vlastní úvaze, aby si pravidlo pro stanovení určily samy, dle znalosti místních podmínek.    
Ing. Nacher uvedl, že při projednávání OZV na Zastupitelstvu HMP nebylo dostatečně reflektováno na 
připomínky městských částí hl. m. Prahy. V OZV by měla být vymezena kasina tak, aby nemohly být 
provozovány herny. OZV byla po zásahu Zastupitelstva HMP schválena v jiném znění, než jaké schválila 
Komise i Rada HMP. 
Ing. Veselý uvedl, že vzdálenost provozoven od chráněných budov musí být vždy zohledňována 
individuálně. V tomto přístupu obcí nevidí ze strany dozorového orgánu (Ministerstvo vnitra) problém. 
Dále Komisi informoval o provozním režimu mezi hernou a kasinem ve smyslu nové legislativy. Rovněž 
uvedl, že pokud budou do nové vyhlášky či novely OZV vybrána pouze kasina, nemohou v nich být 
organizovány turnaje malého rozsahu. Platný legislativní rámec umožňuje regulaci turnajů malého 
rozsahu, živých her, technických her a binga. Zároveň OZV nemusí obsahovat vymezení zákazu reklamy, 
protože je již ošetřena zákonem. 
Pan Richard Bureš uvedl, že nebyla dodržena pravidla výběru míst při projednávání OZV na 
Zastupitelstvu HMP. Navrhuje projednat novelu OZV formou nové vyhlášky, a to ve zkráceném 
připomínkovém řízení s přihlédnutím k názorům volených orgánů městských částí a v nové vyhlášce 
zohlednit např. připomínku Prahy 9 na výměnu čísla orientačního u místa Freyova. Dále uvedl, že do 
konce června bude dokončena inventarizace provozoven hazardních her. Z hlediska případné nápravy 
OZV jde o Prahu 11, Prahu 12 a Prahu 4. V případě Prahy 4 šlo o rozhodnutí zastupitelstva HMP o 
nulové toleranci hazardu, které nemělo oporu v jejích připomínkách. Dále sdělil, že živé hry v kasinech 
jsou určeny pro jinou cílovou skupinu hráčů, než je tomu u heren. 
Mgr. Mirovský uvedl, že souhlasí pouze s technickou opravou. OZV přijatou Zastupitelstvem HMP 
považuje za platnou. Praha 4 nikdy nedeklarovala, že by jí vadila schválená nulová tolerance hazardu. 
Dále uvedl, že by měla být oddělena diskuze o technických chybách od nové vyhlášky z hlediska 
doplňování nových míst. Rovněž požadoval přípravu nových pravidel pro výběr míst. 
Paní primátorka Krnáčová uvedla, že hlasování Zastupitelstva HMP o OZV bylo nešťastné a nová 
vyhláška dle nového legislativního rámce s opravami by mohla být vytvořena s odůvodněním výběru 
kasin. 
Předsedkyně JUDr. Thuriová zrekapitulovala, že tedy půjde o novou vyhlášku, která bude vytvořena 
podle dosud platných pravidel pro výběr míst. 
Pan Svoboda uvedl ve vztahu k nové legislativě, že tato hovoří o registru hráčů, vyloučených z účasti na 
hazardních hrách, který zatím neexistuje. 
 
 
 
Vzhledem k usnášeníschopnosti Komise bylo na závěr přikročeno k hlasování: 
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1) O opravě technických nedostatků OZV, Pro bylo 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl jednomyslně 
schválen. 
2) Dále bylo hlasováno o změně OZV ve smyslu revize stávajících míst, dle již Komisí projednané 
novely OZV. Pro bylo 7, proti 1, zdržel se 1.          
   
Na základě výsledku hlasování paní primátorka Krnáčová uložila odboru daní, poplatků a cen MHMP 
připravit novelizované znění OZV, které by zohlednilo provozování pouze kasin na území hl. m. Prahy. 
Materiál bude předložen Komisi, Radě HMP a Zastupitelstvu HMP v měsíci květnu 2017.     

Neprojednaný bod: 5). 
 
Následně bylo jednání ukončeno. Datum příštího jednání Komise bylo stanoveno na 9.5.2017 v 16:00 
hod. 
 
 
 
JUDr. Soňa Thuriová 
předsedkyně Komise Rady hl. m. Prahy pro oblast regulace loterií a jiných podobných her na území hl. 
m. Prahy 

 
Petr Kolátor 
tajemník Komise Rady hl. m. Prahy pro oblast regulace loterií a jiných podobných her na území hl. m. 
Prahy 
 
Zapsal: Petr Kolátor 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




